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 Barbara BESEK, št. 59/2011 

»Tretja ţivljenjska univerza« 

V občini Kamnik je vedno več starejšega prebivalstva, z novimi oskrbovanimi domovi 
pa se jih bo preselilo še več. Vsi si ţelimo, da so naše babice in dedki čim dalj z 
nami. Ţelimo jim čim bolj aktivno in kvalitetno jesen ţivljenja. 

Trenutno imajo starejši prebivalci v občini Kamnik kar nekaj različnih moţnosti glede 
udejstvovanja športnih dejavnosti. Prepričana sem, da bi bili veseli tudi tretje 
ţivljenjske univerze. V nekaterih mestih po Sloveniji tretja ţivljenjska univerza ţe več 
let sprejema medse starejše občane. Zavedati pa se moramo, da je starejšim teţko 
se voziti v Domţale ali celo v Ljubljano, ki sta najbliţji mesti, kjer tretja ţivljenjska 
univerza ţe deluje. 

Vemo, da je vedno manj novih dijakov v ŠCRM. Zakaj ne izkoristimo znanja 
profesorjev, ki poučujejo na ŠCRM in se dogovorimo, da prevzamejo tudi poučevanje 
starejših, torej, da ustanovimo tretjo ţivljenjsko univerzo kar skupaj s ŠCRM-jem in s 
tem povečamo število dejavnosti, s katerimi se ŠCRM ukvarja. 

Odgovor je pripravila Vesna KRMAVNAR: 

Občina Kamnik podpira pobudo o ustanovitvi Univerze za tretje ţivljenjsko obdobje, 
vendar je potrebno vedeti, da take Univerze delujejo kot društvo, kar pomeni, da bi 
morali zainteresirani posamezniki pričeti postopek za ustanovitev društva, ki bi lahko 
ponujal tovrstne dejavnosti za starejšo populacijo. V kolikor bi zainteresirani 
posamezniki izrazili pripravljenost za ustanovitev društva, bo občina v jesenskem 
času sklicala sestanek z vodstvom Šolskega centra Rudolf Maister, kjer bi se 
dogovorili o moţnostih sodelovanja. 

 

Barbara BESEK, št. 60/2011 

»Igrišče za OŠ 27. julija« 

OŠ 27. julija na Tomšičevi  9, je šola brez telovadnice, otroci nimajo pogojev za 
izvajanje športnih dejavnosti.  Z izgradnjo vrtca smo izgubili igrišče, igrala so 
premeščena pred vhod šole ali zelo malomarno zmetana na kupe zemlje. Obljubljeno 
je bilo, da bo urejeno  in obnovljeno.  

Odgovor je pripravila Katarina ŠČETININ SEVER: 

OŠ 27. julija je šola na lokaciji, kjer se je v letu 2010 začela investicija za prizidek 
enote vrtca v okviru javnega zavoda Antona Medveda. Investicija je posegla tudi v 
zunanje površine. Od začetka pridobivanja celotne projektne dokumentacije za 



gradnjo je sodelovala tudi ravnateljica in se seznanjala s predvidenimi posegi. Del 
zunanjih površin proti reki Kamniški Bistrici je resda prešel v uporabo izgrajenega 
vrtca, medtem ko je bil del zunanjih površin na vogalu Tomšičeve in Ţebljarske ulice 
asfaltiran in namenjen zunanjim aktivnostim učencev, igri z ţogo, nikakor pa ne 
parkiranju usluţbencev zavoda, za kar se pogosto uporablja. Višji del zunanjih 
površin severneje od asfaltiranega dela igrišča, ki je ostal do sedaj neurejen, bo 
urejen tekom poletnih počitnic, tako, da ga bodo otroci v začetku novega šolskega 
leta ţe lahko uporabljali. 

Ob tem naj poudarimo, da je investicija v notranjosti šole posegla v prostore kuhinje 
in jedilnice ter jih v celoti obnovila, v prostor za telovadnico, ki ostaja nedotaknjen za 
potrebe šole, se ni poseglo. 

 

Mag. Matej TONIN, št. 61/2011 

Pred mesecem sem zastavil vprašanje: »Zakaj je član poveljstva Civilne zaščite 
nekdanji poveljnik Gasilske zveze ne pa aktualni? Aktualni poveljnik Gasilske zveze 
opozarja, da to ni v skladu s predpisi. Ali to drži?« Poleg sem dodal še dodatna 
pojasnila, ki mi jih je poslal poveljnik Gasilske zveze gospod Repanšek. 

Z odgovorom mag. Srše (46/2011) nisem zadovoljen, ker ga nisem spraševal po 
delu Civilne zaščite, ampak sem ga vprašal: 

- Zakaj član poveljstva Civilne zaščite Kamnik ni aktualni poveljnik Gasilske 
zveze Kamnik Janez Repanšek? 

- Ali je odsotnost aktualnega poveljnika Gasilske zveze v skladu s predpisi? 

Prosil bi, da se mag. Srša ne izogiba vprašanju, čeprav ni nič narobe, da je kot 
poveljnik Civilne zaščite Kamnik pojasnil, da Civilna zaščita deluje uspešno, za kar 
mu izrekam vse priznanje.   

Odgovor je pripravil mag. Matjaţ SRŠA: 

Štab CZ Kamnik je od postavitve nove zakonodaje s področja zaščite in reševanja 
sestavljen v skladu z določili 87. člena Zakona o varstvu pred naravnimi in drugimi 
nesrečami, ki določa, da je štab CZ sestavljen iz vrst strokovnjakov za posamezna 
področja posameznih naravnih nesreč, ki lahko prizadenejo našo občino (poţar, 
nesreče, neurja, plazovi, potres itd.). Trenutna sestava štaba CZ omogoča učinkovito 
in profesionalno delovanje CZ Kamnik, kar je odraz dobre prakse iz zadnjih poplav 
septembra 2010. Vodenje intervencij v naši občini poteka v skladu z Zakonom o 
varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami. Ob večjih nesrečah se intervencije 
izvaja v skladu z zgoraj navedenem zakonu, o vseh dogodkih pa je poveljnik GZ 
Kamnik g. Janez Repanšek takoj obveščen, kar je bil tudi skupni dogovor na 
sestanku dne 28.03.2011 med vodstvom občine Kamnik, CZ in GZ. Dejanska 
potreba po razširitvi štaba CZ Kamnik s članom poveljnika GZ Kamnik ni potrebna, 
saj z obstoječim sestavom štaba učinkovito vodimo intervencije. Z navedenimi razlogi 
in zakonsko podlago je bil poveljnik GZ Kamnik g. Janez Repanšek seznanjen na 



sestanku med vodstvom občine Kamnik, CZ in GZ z dne 28.03.2011.   V kolikor bi se 
v prihodnje pokazala potreba po vključiti poveljnika GZ Kamnik v štab, bo vodstvo 
občine Kamnik in CZ Kamnik o tem tudi ustrezno odločilo. Ključnega pomena za 
dobro, strokovno in učinkovito delovanje tako GZ Kamnik in CZ Kamnik, je 
medsebojno dobro sodelovanje, za katerega menim, da je zelo dobro, zato je 
potrebno to sodelovanje ustrezno nadgrajevati tudi v prihodnje 

 

Mag. Matej TONIN, št. 62/2011 

Ponovno zastavljam svetniško vprašanje, na katerega še vedno nisem dobil 
odgovora in sem ga zastavil ţe 20. aprila 2011. 

»Briše in Tučna sta dve idilični vasici na pobočju Vovarja. V zadnjih letih se je v obeh 
vaseh rodilo kar nekaj otrok, nekateri ţe obiskujejo šolo, nekateri še hodijo v vrtec. 
Ker vasici leţita le nekaj 100 metrov bliţje šoli kot 4 kilometre, ti šolarji niso 
upravičeni do brezplačnega prevoza v šolo s kombijem ali avtobusom.  

Glede na to, da gre za specifičen primer, me zanima, ali je občina v primeru vasi 
Briše in Tučna pripravljena narediti izjemo in prevoze teh otrok subvencionirati iz 
občinskega proračuna.« 

 

Odgovor je pripravil Sandi BOREC: 

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je na svoji 1.  korespondenčni seji 
dne 01.07.2011, sprejel sklep, da se za zgoraj omenjena naselja zagotovi brezplačen 
prevoz šolskih otrok.  Svet je še istega dne poslan dopis pristojnemu oddelku, ki o 
tem odloča. 

 

Mateja POLJANŠEK, št. 63/2011 

Ureditev kanalizacije 

Zanima me kdaj se bo začela urejati kanalizacija na Poti 27. julija oz. kdaj bodo 
individualne stanovanjske stavbe in večstanovanjska stavba na Poti 27. julija 
priklopljene na kanalizacijsko omreţje? Na tem področju ţivi več kot 150 ljudi in je v 
centru občine, zato je nedopustno, da je to območje brez kanalizacije.  

Vprašanja o tem so bila zastavljena ţe pred časom in predstavljen je bil tudi odgovor, 
da sta 2 tehnični moţnosti za priključitev objektov ob Poti 27. julija na javno 
kanalizacijsko omreţje: 

z izgradnjo sekundarnega kanala v dolţini cca 500 m in izgradnjo črpališča odpadne 
vode ter priključitvijo na kanalizacijski kolektor juţno od Titana v OPPN B11 ali 



Z izgradnjo sekundarnega kanala v dolţini cca 800 m ter priključitvijo na obstoječi 
kanalizacijski sistem v OPPN B10 ob vstopu v Ţurbi team. 

Zanima me ali se je realizacija investicije (pridobitev gradbenega dovoljenja in 
finančna sredstva) premaknila z mrtve točke ali torej lahko pričakujemo, da se bodo 
stanovanjski objekti na Poti 27. julija v bliţnji prihodnosti (v roku 1 leta) priključili na 
javno kanalizacijsko omreţje?  

Odgovor je pripravila Suzana STRAŢAR: 

Zadnje leto je precej posvečeno reševanju kohezijskega projekta izgradnje nove 
kanalizacije v Občini Kamnik. Po informacijah glede problematike, ki jo navajate, 
pridobljenih s KPK ugotavljamo, da gre za sorazmerno drage variantne izvedbe  in 
rešitve omenjene problematike. Dogovorili smo se, da bomo poskusili rešiti odvajanje 
odpadnih voda na tem območju  z drugačno tehnično rešitvijo, ki bi se mogoče znala 
pokazati kot precej cenejša. Predlog bomo predali projektantu, ki bo poiskal najbolj 
optimalno rešitev. Tako bi v prihodnjem letu lahko tudi ta del kanalizacije vključili v 
pridobitev gradbenega dovoljenja. 

 

Mateja POLJANŠEK, št. 64/2011 

Sanacija breţin Kamniške Bistrice na Perovem 

Kdaj se bo začela s strani MOP dne, 2.11.2009 obljubljena sanacija breţin Kamniške 
Bistrice na Perovem? Predstavniki MOP-a so na sestanku na Občini Kamnik 
2.11.2009 predstavili projekt sanacije juţnega dela Kamniške Bistrice, ki naj bi bil v 
tistem trenutku ţe v zaključni fazi, potrebno naj bi bilo urediti  le še določene meritve 
ter vse potrebno za odkup zemljišč ob obvodnem pasu. Ali so predvideni kakšni 
sestanki na katerih bi se sestali predstavniki občine, KS in MOP-a, kjer bi pregledali 
projekt sanacije breţin ali se je ta projekt popolnoma ustavil? Sredstva za sanacijo 
breţin Kamniške Bistrice naj bi bila po zagotovilih sluţb na MOP-u zagotovljena, v 
letu 2009. S predstavniki KS Perovo se doslej ni nihče sestal ali jih obvestil kaj se 
dogaja, zato krajani prosijo za odgovor občino, kaj se s projektom dogaja in kdaj 
lahko pričakujejo ukrepe. 

Odgovor je pripravil mag. Matjaţ SRŠA: 

Občina Kamnik je od MOP-a prejela »Delni sanacijski program za leta 2011-2013«, iz 
katerega je razvidno, da se bodo na tem območju izvajale naslednje ureditve in sicer; 

- Ureditev vodotoka na območju Kovinarske ulice 

- Ureditev vodotoka na območju Bakovnik – Titan - Eta 

Iz navedenega delnega sanacijskega programa je razvidno, da se bodo dela pričela 
izvajati v letu 2012, za kar je predvidenih cca. 67.000,00 €. Občinska uprava si bo še 
naprej prizadevala, da bo MOP dejansko v predvidenem roku izvedel projekt sanacije 
juţnega dela Kamniške Bistrice.  


